
	  
Zeewolde	  ,	  6	  september	  2015	  
	  
Kort	  verslag	  van	  de	  “Beraadsvergadering	  “	  van	  03	  september	  over	  het	  AZC	  en	  meer	  
nieuws.	  
	  
Opeens	  stond	  Zeewolde	  in	  het	  middelpunt	  van	  de	  belangstelling	  .	  
Kranten,	  tv	  en	  radiozenders	  besteden	  er	  tientallen	  uitzendingen	  aan.	  
Even	  leek	  het,	  	  alsof	  de	  democratie	  in	  dit	  dorp	  haar	  werk	  ging	  doen.	  Even.	  
	  
Het	  dorp	  roerde	  zich,	  niet	  over	  de	  komst	  van	  een	  mogelijk	  AZC	  van	  900-‐1500	  
vluchtelingen,	  maar	  de	  inwoners	  Zeewolde	  kwamen	  vooral	  massaal	  in	  protest	  	  tegen	  de	  
overvaltechniek	  die	  eraan	  vooraf	  was	  gegaan.	  	  
Die	  overvaltechniek	  is	  volledig	  mislukt,	  dankzij	  	  uw	  inzet.	  
	  
Tijdens	  de	  raadsvergadering	  van	  3	  september	  hebben	  13	  insprekers	  in	  5	  minuten	  hun	  
standpunten	  kunnen	  bepleiten.	  Op	  de	  website	  www.onszeewolde.nl	  kunt	  u	  de	  volledige	  
uitzending	  volgen.	  Ik	  ben	  van	  mening	  dat	  de	  insprekers	  ieder	  voor	  zich	  	  een	  goed	  betoog	  
hebben	  gehouden.	  
De	  leden	  van	  de	  gemeenteraad	  onder	  voorzitterschap	  van	  Burgemeester	  Gorter	  zijn	  
daarna	  op	  verschillende	  momenten	  toch	  flink	  over	  de	  schreef	  gegaan.	  
	  
Afgezien	  van	  het	  feit	  dat	  er	  door	  2	  van	  hen	  volkomen	  misplaatste,	  grove	  en	  persoonlijke	  
beledigingen	  werden	  geroepen	  naar/over	  zowel	  insprekers,raadsleden	  en	  voorlichters	  
werden	  er	  ook	  zgn	  .“	  Russische	  leugens”	  verteld.	  
	  
Hoe	  werkt	  zo	  iets	  ?	  Een	  spreker	  verteld	  u	  verhaal,	  waarvan	  en	  de	  spreker	  en	  de	  
toehoorders	  weten	  dat	  het	  niet	  waar	  is.	  
	  
Die	  Russische	  leugens	  gaan	  hier	  b.v.	  over	  het	  moment	  van	  bekend	  worden	  bij	  de	  
gemeente,	  april	  2014,	  over	  de	  bestuursopdracht	  van	  11	  november	  2014	  ,	  over	  het	  
ambtelijke	  	  voorwerk	  in	  de	  periode	  november	  2014-‐	  april	  2015,	  wat	  resulteert	  in	  een	  
ruimtelijke	  onderbouwing,	  gereed	  in	  april.	  	  
	  
Maar	  ook	  over	  de	  tijdelijke	  afwijking	  van	  het	  bestemmingsplan	  van	  10	  jaar	  en	  over	  de	  
bouw	  van	  50-‐60	  “2	  kappertjes”	  als	  herhuisvesting	  voor	  de	  600	  arbeidsmigranten	  op	  een	  
naast	  gelegen	  perceel.	  
	  
Onbegrijpelijk	  is,	  waarom	  er	  geen	  alternatieve	  lokaties	  worden	  onderzocht.	  5	  Politieke	  
partijen	  stelden	  daar	  vragen	  over	  ,	  maar	  die	  werden	  nooit	  beantwoord	  .	  
Een	  aantal	  partijen	  	  twijfelden	  ernstig	  aan	  de	  lokatie	  Bosruiterweg.	  	  
Ook	  daarop	  kwam	  geen	  antwoord.	  Over	  de	  tijdsduur,	  over	  de	  kosten	  van	  het	  onderwijs	  	  ,	  
Over	  het	  overtreden	  van	  de	  huidige	  vergunning.	  Geen	  vragen	  ,	  geen	  antwoorden	  
Is	  er	  mogelijk	  dan	  toch	  sprake	  van	  belangenverstrengeling	  ?	  
	  
De	  Gemeente	  Zeewolde	  heeft	  door	  haar	  keuze	  de	  regie	  verloren	  en	  loopt	  nu	  aan	  de	  
leiband	  van	  het	  COA	  en	  de	  projektontwikkelaar.	  Een	  gemiste	  kans.	  Er	  zijn	  volwaardige	  
alternatieven	  	  met	  betere	  voorzieningen	  ,	  	  vooral	  duurzamer	  en	  realistischer	  
Hoe	  gaat	  het	  nu	  verder	  ?	  	  



Dinsdag	  	  8	  september	  neemt	  het	  college	  van	  B&W	  een	  besluit.	  Er	  is	  discussie	  over	  de	  
opvang	  van	  600	  of	  900	  vluchtelingen.	  
	  
Ik	  doe	  u	  een	  voorspelling	  ;	  het	  wordt	  uiteindelijk	  een	  opvang	  voor	  900	  personen.	  
Het	  COA	  heeft	  met	  de	  eigenaar,	  de	  Epe	  groep,	  namelijk	  al	  een	  mondelinge	  huur	  
overeenkomst	  voor	  900	  vluchtelingen	  voor	  een	  bedrag	  van	  ca	  €	  3.000.000,-‐-‐	  per	  jaar.	  
De	  meerderheid	  van	  de	  raad	  vindt	  weliswaar	  	  een	  opvang	  van	  600	  vluchtelingen	  beter	  
bij	  het	  dorp	  passen,	  maar	  daarmee	  wordt	  de	  reeds	  overeengekomen	  huur	  voor	  de	  
gebouwen	  niet	  	  lager.	  Die	  huur	  	  zou	  dan	  door	  de	  Epe	  groep	  naar	  ratio	  moeten	  worden	  
aangepast	  naar	  ca	  €	  2.000.000,-‐-‐	  per	  jr.	  
	  
Of	  het	  COA	  	  moet	  €	  1.000.000,-‐	  -‐	  betalen	  voor	  300	  opvangplaatsen	  ,	  die	  niet	  benut	  
worden.	  
Beide	  opties	  lijken	  mij	  niet	  aannemelijk	  .	  
	  
Nog	  even	  over	  de	  herhuisvesting	  	  van	  de	  600	  arbeidsmigranten	  op	  het	  naast	  gelegen	  
terrein.	  
Volgens	  een	  uitspraak	  	  van	  de	  direkteur	  van	  de	  E&E	  groep,	  tijdens	  een	  
voorlichtingsavond	  	  24	  augustus	  in	  Lelystad,	  is	  het	  absoluut	  uitgesloten	  dat	  er	  325	  
arbeidsmigranten	  van	  Zeewolde	  naar	  Lelystad	  verhuizen.	  
	  
Voor	  hen	  worden	  er	  op	  naast	  gelegen	  terrein	  met	  een	  agrarische	  bestemming	  50-‐60	  of	  
nog	  meer	  2kappertjes	  gebouwd	  voor	  permanente	  bewoning/verhuring.	  
	  
En	  voor	  hoelang	  ?	  Net	  zo	  lang	  als	  ook	  deze	  gebouwen	  mee	  kunnen.	  
	  
	  
	  
Sipke	  Veenstra	  	  	  
	  
	  
	  


